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Abstract (en)
The invention relates to a cooler with slidable grates, having fixed and moveable grate plates following one another in the conveying direction of
the cooler and in each case being arranged next to one another in rows running transversely to the conveying direction, a grate-plate support for
holding at least the grate plates of in each case one row being provided. In the individual grate-plate rows, in each case only individual grate plates,
preferably only one single grate plate in the centre of the row, is firmly connected to the associated grate-plate support, whereas the grate plates,
following the fixed grate plate on both sides, of the same row are firmly connected only to the fixed grate plate, but are relatively moveable with
respect to the grate-plate support under the influence of temperature.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Schubrostkühler mit in Förderrichtung des Kühlers aufeinanderfolgenden feststehenden und beweglichen Rostplatten
(2), die jeweils in quer zur Förderrichtung verlaufenden Reihen nebeneinander angeordnet sind, wobei ein Rostplattenträger (3) zur Halterung
mindestens der Rostplatten jeweils einer Reihe vorgesehen ist. In den einzelnen Rostplattenreihen sind jeweils nur einzelne Rostplatten (2),
vorzugsweise nur eine einzige Rostplatte in der Mitte der Reihe, fest mit dem zugehörigen Rostplattenträger (3) verbunden, während die an die
festgesetzte Rostplatte auf beiden Seiten folgenden Rostplatten (2) derselben Reihe nur mit der festgesetzten Rostplatte fest verbunden, gegenüber
dem Rostplattenträger dagegen unter Temperatureinfluß relativ beweglich sind. <IMAGE>
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